
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 30.3.2023 kl.12.00 – 12.55 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Andersson Christian ordförande 
  Bäckström Nina  vice ordförande  kl. 12-12.28 § 11-16 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindblom Marianne medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem   
  Stolzmann Marianna medlem 
 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Sandberg Emilia  Marianna Stolzmanns handledare 
   
Frånvarande: Alstrand Ulla  medlem 
  Henriksson Harold medlem 
  Lagerroos Bo  medlem 
  Nordström Mats medlem 
   
 
  § 11. Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

  § 12 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 13 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  § 14 Utse en representant till arbetsgruppen för trafiksäkerhet 
 Medlemmen Marianna Stolzmann valdes till rådets representant. 
 
  § 15 Ordförandens hälsningar från Egentliga Finlands välfärdsområdes första handikappråd. 

En person från varje ort är invald och man gick igenom vad som kommer att behandlas. Ett 
gemensamt system skall byggas upp. Det hålls fyra möten per år. Invataxi-problematiken 
diskuterades. Svårt att få tag på invataxi speciellt efter dagtid. Välfärdsområdets handikappråd   
skriver en skrivelse om detta till Varha. Nästa möte hålls i slutet av maj. 
 
 
 

 



§ 16 Tillgänglighetsärenden 
Korpo Center renoveras. Ytterdörrarna upplevs tunga och besvärliga, medlemmen Ulla Alstrand 
har kontaktat fastighetschef Jim Karlsson om detta. Han lovade ta upp saken på deras nästa 
möte. Rådet diskuterade saken och beslöt ännu skicka ett meil om detta till fastighetschefen så 
ärendet inte skulle glömmas bort. Ordföranden föreslog automatiska dörröppnare till dörrar 
som upplevs tunga. Nu byggs det också en inva-WC i huset. 
 
I Råttis ordnades det en fest. Det hade snöat mycket och snöunderhållet var under all kritik 
eftersom det var helt omöjligt att röra sig med rullstol utanför huset. Med detta vill rådet 
poängtera att på alla platser var det ordnas någon tillställning bör ingångarna alltid vara 
tillgängliga för alla. Företagaren har kontaktats. 
 
Till affären Atelje Tyg som finns i en gammal affärsfastighet på Köpmansgatan är det svårt att 
komma in i affären i alla fall om man sitter i rullstol. Både på utsidan och insidan av dörren finns 
trappsteg.  Affärsidkaren har löst problemet genom att komma ut på gatan och ge service åt de 
kunder som inte kan ta sig in i fastigheten. 
 
En medlem föreslog att vi igen skulle gå igenom listan där vi längs med åren sammanfattat vilka 
tillgänglighetsobjekt som är åtgärdade och inte åtgärdade. Sekreteraren lovade kolla upp och 
fylla i så att listan blir up to date till nästa möte. 
 

 § 17 Övriga ärenden 
16.2 ordnades det en träff för påverkanorganen. Ordförandena och vice ordförandena samt 
sekreterarna för ungdomsfullmäktige, äldrerådet och rådet för personer med funktions-
nedsättning kallades till träffen. Från stadens ledning deltog livskraftchefen, förvaltningschefen 
och projektkoordinatorn för välfärdsfrågor. Man diskuterade bl.a hur processerna bör ses över 
så att råden/ungdomsfullmäktige kan vara med och påverka i processerna redan i ett tidigt 
skede och inte som det oftast nu är dvs att de inte alls blir kontaktade eller får del av besluten 
först efter det att de redan är tagna. Även rådens/ungdomsfullmäktiges synlighet bör förbättras. 
Ett steg i denna riktning är att rådens verksamhetsplaner och verksamhetsberättelser 
tillkännagavs i styrelsen. 

 
  § 18 Följande möte  

Följande möte planeras till 1.6.2023 

 

 

Pargas 30.3.2023 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  



 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


